

# CREDIT CARD DISCLAIMER

## بيان إخلاء المسئولية بشأن بطاقة الائتمان

As an account holder with ADSS, you are responsible for monitoring your trading account ("Account") and margin requirements. Only funds available in your Account shall be considered for margin-risk calculation and trading purposes.

Money transfers, direct deposits and credit card deposits will be available for your trading only when we have verified the deposit and credited the funds to your Account, regardless of any confirmation you may receive from your or our bank and whether the funds have been received by us.

You remain liable for all losses (whether direct or indirect) that may occur whilst we complete the transaction including in situations where there are delays in receiving or verifying the funds by us.

Specifically, in the case of credit card deposits, which in most cases work as an instant tool to fund your Account, there can be delays or rejections caused by security restrictions or temporary disruption or failure or any other technical issues. If the automatic fund deposit fails, a manual intervention may be needed and this may not take place until the next working day. In the meantime, if you face such an issue, you are still able to manage your Account independently by means of a full or partial close or hedge of your positions until the funds are credited and showing in your Account as available for margin trading.

بصفتك صاحب حساب لدى "إي دي إس إس"، تتحمل وحدك مسؤولية مراقبة حساب التداول الخاص بك ("الحساب") ومتطلبات الهاشم. يتم النظر فقط إلى الأموال المتوفرة في حسابك من أجل حساب مخاطر الهاشم وأغراض التداول.

لن تكون العملات المالية والودائع المباشرة وإيداعات بطاقة الائتمان متاحة للتداول إلا بعد التحقق من صحة الإيداع وإضافة الأموال إلى حسابك بواسطتنا، بغض النظر عن أي تأكيد قد تلقاه من مصرفك أو مصرفنا وعن أي استلام للأموال بواسطتنا.

تظل مسؤولةً عن كافة الخسائر (مباشرة كانت أو غير مباشرة) التي قد تحدث أثناء إتمامنا المعاملة، ومنها حالت التأخير في استلام الأموال أو التحقق منها بواسطتنا.

وعلى وجه التحديد، في حالة إيداعات بطاقة الائتمان، والتي تعمل في معظم الحالات كأداة فورية لتمويل حسابك، قد يحدث تأخير أو رفض بسبب القيود الأمنية أو التقطاع المؤقت أو الفشل أو أي مشاكل فنية أخرى. وإذا فشل الإيداع التلقائي للأموال، فقد تكون هناك حاجة إلى تدخل يدوي وقد لا يحدث ذلك حتى يوم العمل التالي. في غضون ذلك، إذا واجهت مشكلة من هذا القبيل، فلا يزال بإمكانك إدارة حسابك بشكل مستقل عن طريق الإغلاق الكامل أو الجزئي أو التدوير بشأن مركزك المالي حتى يتم إيداع الأموال وظهورها في حسابك على أنها متاحة للتداول بالهاشم.